
Protokół Nr 11.15

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 24 września 2015 roku w godzinach 1345– 1455

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
15 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Piotr  Karpienia,  Krzysztof  Wiloch
i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Sekretarz Miasta – Marcin Radziłowicz,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
 Główny specjalista ds. planowania i realizacji budżetu - Barbara Dąbrowska,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Inspektorzy Zespołu Inwestycji Sp. z o.o. - Mirosław Cichowicz, Marcin Doliwa,
 radca prawny Urzędu Miasta – Ewa Orłowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Projekt zagospodarowania nowej plaży miejskiej.
4. Informacja na temat działań promocyjnych miasta za pierwsze półrocze (informacja na

piśmie).

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2015r.  w dziale kultura fizyczna
i turystyka.                

6. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2015,  
3) w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku do roku 2016.
4) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  29  września  2015  r.

i dotyczących prac Komisji.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc na wstępie przywitał przybyłych na posiedzenie;

radnych,  Prezydenta  Miasta,  Naczelników  Wydziałów,  a  następnie  zapoznał  zebranych
z propozycją porządku obrad.                                      
Członkowie  Komisji  jednomyślnie  -  poprzez  aklamację  przyjęli  proponowany  porządek
obrad jw. 

Do punktu  2 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 10.15 z dnia 20 sierpnia 2015 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu 3 
    Inspektor  Zespołu  Inwestycji  Sp.  z  o.o.  Marcin  Doliwa  omówił  prezentację

multimedialną projektu zagospodarowania cypla pod plażę miejską.



Plaża  zlokalizowana  będzie  na  osiedlu  Jeziorna,  w  okolicach  ulic  św.  M.  Kolbe  i św.
Franciszka. Obiekt zajmie blisko 5 hektarów.
Plaża zostanie wkomponowana w istniejący odcinek promenady. Planowane są funkcjonalne
chodniki, dwa bary, przebieralnia i szatnia, kilka boisk – do piłki nożnej plażowej, dwa boiska
do  koszykówki  i  boisko do  piłki  siatkowej,  wiaty-deszczochrony,  miejsce  na  karawaning,
pomost z wieżyczką oraz baza WOPR. Zaplanowano także wypożyczalnię sprzętu sportowego
czynną  także  zimą.  Zaprojektowano  również  parking  na  ok.  100  miejsc  parkingowych  i
stanowiska dla rowerów.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Nikodem Kemicer  – czy ten projekt  rozwiązuje sprawę pomostu  łączącego dwa
brzegi?

Radny  Tomasz  Przekop  –  wstępny  kosztorys  tej  inwestycji  i  potencjalne  źródła
finansowania.

Inspektor Zespołu Inwestycji Sp. z o.o. Marcin Doliwa – szacowany koszt wg. cen z 2011,
to 15,5 mln zł. Na budowę plaży chcielibyśmy pozyskać środki zewnętrzne. Jeżeli nie, miasto
zamierza realizować inwestycję własnymi środkami, etapami. 

Sekretarz  Miasta  Marcin  Radziłowicz  –  te  dwa  budynki  gastronomiczne  są  nam
niepotrzebne, wtedy kosztorys by się ograniczył do ok. 6 mln zł. Wszystko będzie zależało od
tego,  jakie  programy  zostaną  uruchomione  w  ramach  RPO  i  jaka  będzie  pula  środków
finansowych.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – realizacja raczej bez trwałych budynków, tylko sezonowe.
Radny Tomasz Przekop – dobrze  byłoby wcześniej  też znać bieżące koszty utrzymania

takiej plaży by zapewnić odpowiedni środki w budżecie miasta.
Radny Dariusz Dracewicz – miejmy świadomość,  że jest  to  plaża,  która funkcjonuje w

sezonie  letnim i  korzystać  będą  turyści.  Dlatego  też  warto  pomyśleć  o  postawieniu  kilku
kolektorów, które podgrzewałyby wodę.

Do punktu  4  
Naczelnik Wydziału Promocji Sportu i Kultury Piotr Gałuszka powiedział, że członkowie

Komisji  otrzymali  na  piśmie  informację  o  najważniejszych  działaniach  promocyjnych
realizowanych przez Wydział Promocji Sportu i Kultury w okresie 1 stycznia – 30 czerwca
2015r.” - informacja w załączeniu do protokołu. Czy są jakieś pytania?

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że dziękuje za dobrze przygotowaną informację.
Na przyszłość dobrze byłoby również przedłożyć koszty. Prośba, by zweryfikować faktyczną
sprzedaży poszczególnych magazynów. Jaki jest nakład i czy jest to opłacalne
Komisja zapoznała się z ww. informacją.

Do punktu  5  
 Sekretarz Miasta Marcin Radziłowicz omówił informację o kształtowaniu się wieloletniej

prognozy finansowej miasta Ełku, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze
2015 roku wraz z wykonaniem dochodów i wydatków budżetu miasta za I półrocze 2015 r

 W I półroczu 2015 r. plan dochodów budżetowych zwiększył się o 2 088 053 zł i wyniósł
175 439 386 zł,  wykonanie 92 746 859,92 zł,  co stanowi 52,87% planu.  Plan dochodów
bieżących wzrósł o 3 071 041 zł do kwoty 158 248 239 zł, wykonanie 90 400 550,54 zł, co
stanowi 57,13% planu. Plan dochodów majątkowych zmniejszył się o kwotę 982 988 zł i
wynosił 17 191 147 zł, wykonanie 2 346 309,38 zł, co stanowi 13,6% planu.
Plan  wydatków budżetowych  zwiększył  się  o  6  820  132  zł  i  wynosił  188  1909  890  zł,
wykonanie 82 894 080,29 zł,  co stanowi 44,05% planu. Plan wydatków bieżących wzrósł
o 5 419 560 zł do kwoty 158 822 413 zł, wykonanie 76 145 291,55 zł, co stanowi 47,94%
planu. Plan wydatków majątkowych zwiększył się o kwotę 1 400 572 i wyniósł 29 368 477 zł,
wykonanie 6 748 788,74 zł, co stanowi 22,98% planu.
Budżet miasta za I półrocze 2015 r. zamknął się nadwyżką w wysokości 9 852 779,63 zł. Na
poziom realizacji dochodów główny wpływ miała realizacja dochodów majątkowych.

Jeśli chodzi o szczegóły dotyczące działów: turystyka, sport i rekreacja to na pytanie może



odpowiedzieć Naczelnik Piotr Gałuszka.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  uwag  i  zapoznali  się  z  informacją  o  kształtowaniu  się
wieloletniej  prognozy finansowej  miasta  Ełku,  w tym o  przebiegu realizacji  przedsięwzięć
za  I  półrocze  2015  roku  wraz  z  wykonaniem dochodów  i  wydatków  budżetu  miasta
za I półrocze 2015 r.

Do punktu    6  
1)   Sekretarz  Miasta  Marcin  Radziłowicz  omówił projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 7 800 zł, w tym:
    - wydatki bieżące zmniejsza się o kwotę 33 400 zł, w tym: zmniejsza się rezerwę 
na realizację wydatków w ramach  inicjatywy lokalnej w wysokości 41 200 zł  (dział 758
rozdział  75818 §  4810),  zwiększa  się  wydatki  bieżące  na  programy polityki  zdrowotnej,
szczepienie przeciw grypie – 7 800 zł (dział 851 rozdział 85149 § 4300), 
    - wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 41 200 zł,  w tym na: „Budowę otwartej
przestrzeni integracji lokalnej PLENER przy Szkole Podstawowej nr 4 w Ełku – 41 200 zł
(dział 801 rozdział 80101 § 6050), 
2. Zwiększa się przychody budżetu 2015 o kwotę 7 800 zł z tytułu wolnych środków.
     Deficyt budżetu wyniesie 13 433 471 zł.
II. W załączniku nr 2 do uchwały „Wykaz przedsięwzięć do WPF”:
      - zmniejsza się o kwotę 75 000 zł wydatki w 2015 r. na realizację przedsięwzięcia 
         pn.: „Inicjowanie działalności innowacyjnej” (dział 730 rozdział 73006 § 6059 – wkład 
         własny),
      - zwiększa się o kwotę 75 000 zł wydatki w 2015 r. na realizację przedsięwzięcia 
         pn.: „Farma Fotowoltaiczna w PNT w Ełku” dział 730 rozdział 73006 § 6059 – wkład 
         własny). 

2) Sekretarz Miasta Marcin Radziłowicz omówił następnie projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie Miasta Ełku na 2015 rok. Proponowane zmiany obejmują:
I)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji,
Sportu i Kultury:
Zwiększenie  wydatków  MOSiR  na  wynagrodzenia  bezosobowe  (§  4170)  i  pochodne  od
wynagrodzeń (§ 4110, § 4120) w łącznej kwocie 13 435 zł z rezerwy ogólnej. Zwiększenie
wynika z konieczności zatrudnienia II trenera oraz dwóch asystentów realizujących szkolenie
dzieci w ramach programu "Akademia Młodych Orłów" w Ełku.
II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
1. Inicjowanie działalności innowacyjnej  dział 730 rozdział 73006 § 6059 PUMA 907032

W  związku  z  brakiem  naboru  wniosków  w  konkursie  w  ramach  danego  działania
zmniejsza się wydatki ze środków własnych w roku 2015 o kwotę 75 000 PLN.

2. Farma Fotowoltaiczna w PNT w Ełku dział 730 rozdział 73006 § 6059 PUMA 907030
Zwiększenie wydatków ze środków własnych o kwotę 75 000 PLN z przeznaczeniem 
na opracowanie dokumentacji projektowej farmy fotowoltaicznej.

III)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Polityki
Społecznej:
1.  Po  dokonaniu  weryfikacji  środków  i  planowanych  do  realizacji  działań,  dokonuje  się
zmian  polegających  na  zmniejszeniu  planu  wydatków  w  dziale  851,  rozdziale  85195,
paragrafach 4110, 4120, 4170 w łącznej kwocie 500 zł, oraz w dziale 852, rozdziale 85295,
paragrafach 4110, 4120, 4170 w łącznej kwocie 1 250 zł. Powyższe środki przeznaczone były
na wynagrodzenie dla osób prowadzących oraz występujących podczas spotkania z okazji
Święta Pielęgniarek, Forum onkologicznego, Forum Solidarności Międzypokoleniowej, 
a osoby te wykonały lub zobowiązały się wykonać usługi nieodpłatnie.



Ponadto  zmniejsza  się  plan  wydatków  w  dziale  852,  rozdziale  85295,  paragrafie  4300
o kwotę  500 zł.  Zmniejszenie  planu  wydatków nie  wpłynie  na  realizację  zaplanowanych
zadań z zakresu promocji polityki społecznej.
Powstałe oszczędności przenosi się, celem zwiększenia planu wydatków do:
-  działu  851,  rozdziale  85195,  paragrafie  4300,  1  800  zł,  celem  wykonania  1000  szt.
zawieszek pod prysznic z instruktażem samobadania piersi, które będą rozdawane ełczankom
w ramach Forum Onkologicznego,
- działu 852, rozdziale 85295, paragrafie 4210, 450 zł, celem zakupu hologramów z logo Ełku
oraz kolorowej taśmy do wydruku „Ełckich Kart Rodziny 3+”.
2.  W  związku  z  wyższą  zgłaszalnością,  ełccy  lekarze  wystąpili  z  dodatkowym
zapotrzebowaniem  na  szczepionki  przeciw  grypie.  Zwiększa  się  na  ten  cel  wydatki,
z wolnych środków o kwotę 7 800 zł – dział 851, rozdział 85149 § 4300, co pozwoli na zakup
dodatkowej liczby – 260 szczepionek. 
Do tej pory ze szczepień w ramach „Programu szczepień przeciw grypie ełczan urodzonych
przed 31 grudnia 1949 r.” skorzystało już 1400 ełczan. 
IV) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi:
1. Przeniesieniu środków w wysokości 41 200 zł z rezerwy celowej na realizację wydatków
w ramach inicjatywy lokalnej  na zadanie „Budowa otwartej  przestrzeni  integracji  lokalnej
PLENER przy Szkole Podstawowej nr 4 w Ełku w ramach inicjatywy lokalnej” (dział 801
rozdział 80101 § 6050).
2.  Przeniesieniu  środków  w  wysokości  14  250  zł  w  ramach  dotacji  dla  organizacji
pozarządowych z zadania z zakresu edukacyjna opieka wychowawcza – wypoczynek letni 
i  zimowy  dzieci  i  młodzieży  (dział  854  rozdział  85412  §  2360)  na:  pozostałe  zadania
w oświacie 10 000 zł (dział 801 rozdział 80101 § 2360) i zadania z zakresu kultury i ochrony
dziedzictwa narodowego 4 250 zł (dział 921 rozdział 92195 § 2360).
Zmiana związana jest z zabezpieczeniem środków na zadanie z zakresu oświata i wychowanie
oraz  kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego  w  ramach  otwartego  konkursu  ofert  dla
organizacji pozarządowych.
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
Zmniejszenie  planu wydatków w dziale  801,  rozdział  80195 §  4270 o  kwotę  68  138 zł.
Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 80101, 80110, 80104 o kwotę ogółem 68 138 zł, 
w tym:
-  Szkoła  Podstawowa  nr  2  zwiększenie  o  kwotę  15  000  zł  z  przeznaczeniem  na  zakup
materiałów i wyposażenia związane z realizacją zaleceń sanepidu – remont szatni;
- Zespół Szkół Samorządowych zwiększenie o kwotę 24 000 zł z przeznaczeniem na remont
korytarza i holu na I piętrze budynku szkolnego. Zakup usług pozostałych dotyczy bieżącej
działalności szkoły;
- Gimnazjum nr 1 zwiększenie o kwotę 20 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie remontów
korytarzy i  szatni  szkolnych  oraz zakup materiałów i  wyposażenia  związanych  z pracami
remontowymi;
- Gimnazjum nr 4 zwiększenie o kwotę 5 000 zł z przeznaczeniem na przeprowadzenie prac
remontowych i przystosowaniem sklepiku szkolnego na małą salę lekcyjną;
-  Miejskie  Przedszkole  Perełka  zwiększenie  o  kwotę  1  058  zł  z  przeznaczeniem  na
zwiększenie Odpisu na ZFŚS;
- Miejskie Przedszkole Niezapominajka zwiększenie o kwotę 3 080 zł z przeznaczeniem na
zwiększenie Odpisu na ZFŚS.
2. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Ełku przenosi się pomiędzy rozdziałami
80103 i 80149 kwotę ogółem 45 540 zł. Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 80103
związane  jest  z  zabezpieczeniem  środków  na  wynagrodzenia,  zmniejszenie  wydatków
w rozdziale  80149 dokonano po analizie  wydatków oraz  potrzeb  związanych  z realizacją
zadań szkoły w zakresie kształcenia specjalnego.
3. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy
paragrafami  wydatkowymi  kwotę  6  914  zł  Zwiększenie  wydatków  na  zakup  usług



pozostałych  podyktowane  jest  bieżącymi  potrzebami  szkoły,  w  tym:  zakup  usług
komunalnych, korzystanie uczniów z basenu. Zmniejszenie wydatków po analizie potrzeb 
w  paragrafach  wydatków  bieżących,  w  tym:  wydatki  osobowe  nie  zaliczanych  do
wynagrodzeń,  PFRON, różne  opłaty i  składki  oraz  szkolenia  pracowników – pozwolą  na
bieżącą realizację potrzeb szkoły.
4. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 2 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy
paragrafami  wydatkowymi  kwotę  3  999  zł.  Przesunięcia  pomiędzy  paragrafami  dotyczą
Programu  Erasmus+,  w  celu  prawidłowego  wykorzystania  środków  oraz  realizacji  celów
programu. 
5. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 3 w Ełku przenosi się pomiędzy rozdziałami 80110 
i  80148  oraz  paragrafami  wydatkowymi  kwotę  ogółem  6  313  zł,  w  celu  prawidłowego
realizowania zadań edukacyjnych oraz wykonaniem remontów bieżących.
6.  W  Dochodach  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  oraz  wydatkach  nimi
finansowanych w 2015 roku zmiany w zakresie:
Rozdział 85407 – w Centrum Edukacji Ekologicznej – zwiększa się dochody i wydatki 
o kwotę 10 000 zł z tytułu zwiększonych wpływów z usług z przeznaczeniem na zakup usług
remontowych, zdrowotnych i pozostałych.
VI) w zakresie pozostałych zmian:
Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 7 800 zł, zwiększają się przychody z tytułu wolnych
środków o kwotę 7 800 zł.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  zwrócił  się  z  pytaniem  o  program  "Akademia  Młodych
Orłów" w Ełku, czy jest to miastu potrzebne i czy jest sens wspierania jeszcze jednaj takiej
inicjatywy?

Radny Tomasz Przekop – jest to program ministerialny.  Czy znamy może koszty tych
animatorów piłkarskich?

Sekretarz Miasta Marcin Radziłowicz – do końca roku ok. 13 tys. zł, zatem rocznie ok. 40
tys. zł.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  10  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”
i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2015-2027.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  11  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2015
rok.

3)  Sekretarz  Miasta  Marcin  Radziłowicz omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  aktualizacji
Programu  Rewitalizacji  Ełku  do  roku  2016  –  wprowadzone  zmiany  polegają  na
doprecyzowaniu zapisów jednej inwestycji, bez zmiany jej zakresu. Chodzi o zmianę nazwy
„Przebudowa ulicy Piłsudskiego wraz z parkingami, chodnikami i budową ścieżki rowerowej”
oraz termin realizacji i kwotę tej inwestycji.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały w sprawie aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku do roku 2016.

 
Do punktu  7  

Radny  Tomasz  Przekop  zwrócił  się  z  wnioskiem,  by  kolejne  posiedzenie  Komisji
poświęcić tematowi sportu szkolnego i zaprosić pana Darka Szumskiego.

Następnie radny Tomasz Przekop poruszył sprawę dotyczącą II etapu modernizacji boiska
i  ciągów  komunikacyjnych  przy  Szkole  Podstawowej  nr  3.  Chodzi  o  zamknięty  plac
nawrotowy, jaki jest tego powód? Jest to pytanie od Rady Pedagogicznej.



Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski powiedział, że jest omówiony z Panią
Dyrektor Szkoły Podstawowej i porozmawia w tej sprawie. Jest tam wystarczająca przestrzeń
na usytuowanie miejsc parkingowych. Ma być umieszczona tablica z godzinami korzystania
z parkingu. Postara się wyjaśnić ten temat, jak to wygląda w tej chwili.

Radny  Tomasz  Przekop  poruszył  sprawę  braku  pomieszczeń  dydaktycznych  w Szkole
Podstawowej nr 3 i Gimnazjum nr 4. Przybyło dzieci w „podstawówce” ze względu na to, że
do szkoły poszły dzieci 6 letnie. Czy jest możliwość rozwiązania tej sytuacji, by były godne
warunki do nauki i pracy?
Prośba o przedłożenie informacji,  kiedy poszczególne szkoły kończą zajęcia  dydaktyczne.
Dyrektorzy powinni sobie pomóc w takich trudnych sytuacjach. Należy się zastanowić, na ile
można byłoby skorzystać z pomieszczeń budynku przy ul. 11 Listopada.

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski – w SP nr 3 są 42 oddziały w tym roku
szkolnym.

Radny Nikodem Kemicer poruszył sprawę asystentów nauczycieli w klasach pierwszych,
ilu ich jest obecnie i jakie są jeszcze potrzeby?

Naczelnik  Wydziału  Edukacji  Stanisław  Zalewski  –  obecnie  mamy  13  asystentów
a złożyła zapotrzebowanie jeszcze Szkoła Podstawowa nr 9. Jeśli chodzi o środki finansowe,
musimy sobie poradzić w ramach budżetu danej szkoły.

Radny  Michał  Tyszkiewicz  powiedział,  że  otrzymał  od  mieszkanki  Ełku  maila
następującej treści, cytuję:
„ Witam,
cały czas dochodzą mnie słuchy od ludzi z osiedla Jeziorna, że na siłowni Mosir jest bardzo
mocno wyeksploatowany sprzęt – połamane wszystkie ławki, pospawane sztangi, sprzęt typu
atlas jest niesprawny, ogólnie wszystko trzeszczy i piszczy, że strach cokolwiek dotykać.
Obsługa twierdzi, że „nic nie mogą z tym zrobić bo przełożonym jest prezydent, a do niego
trudno się dostać”.
Wysłałam swojego męża aby sprawdził i okazało się, że wszystko to prawda. Czy można coś
w tej sprawie zrobić?
Z poważaniem
Anna D.”
Radny Michał Tyszkiewicz powiedział, że prosi, by się do tego ustosunkować.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodniczący Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Andrzej Koc 
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